
Overleg met Vesteda

                  Rijswijk, 30 mei 2022

Op 24 mei jl. heeft de HvC met Vesteda gesproken over de afronding 
van de verduurzaming en over de hervatting van het regulier overleg 
HvC – Vesteda.

Afronding verduurzaming
Voor ERA-Contour is het verduurzamingsproject afgesloten. Vesteda neemt de ver-
antwoordelijkheid voor de afronding van de werkzaamheden op zich. De door ons 
opgestelde lijst met gebreken in de algemene ruimtes, de tuin en het parkeer-
terrein is daarvoor uitgangspunt. De geactualiseerde lijst zal vanaf komende week 
op de HvC website te vinden zijn. Vesteda voelt weinig voor een aanvullende collec-
tieve compensatie voor de extra overlast. Individuele klachten zullen van geval tot 
geval worden beoordeeld. Vesteda zegt overigens nauwelijks klachten ontvangen te 
hebben. Dus, heeft u nog openstaande klachten? Geef die direct aan Vesteda door 
en laat ons het weten, zodat wij de afhandeling kunnen bewaken!

Hervatting regulier overleg
Zowel HvC als Vesteda streven naar een normalisering van de onderlinge relatie die 
tijdens de renovatie flink onder druk is komen te staan. Ons gezamenlijk doel is een 
flat waarin bewoners veilig en tevreden kunnen wonen, tegen acceptabele kosten. 
We hebben afgesproken een lijst van onderwerpen te gaan bespreken, waar we in 
de toekomst voor gesteld staan. Denk bijvoorbeeld aan laadpalen voor elektrische 
auto’s, videobewaking, vervanging liften etc.
Deze onderwerpen zullen in het regulier halfjaarlijks overleg aan de orde komen, 
nadat het werk voor de verduurzaming is afgerond. 

Oproep
Het bestuur van de HvC is ervan overtuigd dat er binnen onze flat meer mensen 
zijn die zich actief voor de belangen van hun medebewoners willen inzetten. In het 
bijzonder zijn we op zoek naar jonge, enthousiaste leden die ons willen helpen om 
onderlinge communicatie, bijvoorbeeld door email, op een hoger plan te 
brengen. Wil jij je inzetten voor je medebewoners? Durf je dat aan? Dan is dit een 
buitenkans om van dichtbij mee te maken wat er binnen de Churchillflat allemaal 
speelt en mede richting te geven aan de toekomst.
Stuur een mail naar secretaris@churchillflat en we nodigen je graag uit voor een 
gesprek!

Namens het bestuur van de HvC
Marten Jan Kuipers
Gerard van der Kolff

Dit bericht kunt u nalezen op www.churchillflat.nl


